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Protokół ze wspólnego posiedzenia 

Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Zaopatrzenia i Budżetu Gminy,  

Komisji ds. Oświaty, Wychowania, Kultury i Spraw Socjalnych,  

Komisji Rewizyjnej,  

Komisji ds. Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej,  

Komisji ds. Przestrzegania Prawa, Porządku Publicznego i Samorządu Wiejskiego 

w dniu 2 lutego 2015 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Marek Bocheński – Członek Komisji Rolnej; 

2. Jadwiga Czarnomska –, Członek Komisji Oświaty; 

3. Halina Dąbrowska – Członek Komisji Budżetu; Wiceprzewodnicząca Komisji Rolnej; 

Członek Komisji Rewizyjnej; 

4. Halina Dmoch – Członek Komisji Rewizyjnej, Wiceprzewodnicząca Komisji Prawa; 

5. Grażyna Falkowska – Przewodnicząca Komisji Prawa, Członek Komisji Rewizyjnej; 

6. Ewa Grot – Członek Komisji Prawa;  

7. Teresa Kołecka - Przewodnicząca Komisji Budżetu; 

8. Stanisława Kucharska - Członek Komisji Oświaty; 

9. Lesław Kuczyński - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty,  

10. Ewa Latoszek – Członek Komisji Oświaty, Członek Komisji Budżetu; 

11. Krzysztof Lipiński – Członek Komisji Prawa, Członek Komisji Rolnej; 

12. Marianna Jolanta Malarowska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Członek Komisji Rolnej; 

13. Agnieszka Walczak – Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Członek Komisji Budżetu;  

14. Jarosław Wróblewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Członek Komisji Prawa; 

15. Leszek Żebrowski – Przewodniczący Komisji Rolnej, Członek Komisji Budżetu; 

oraz  

  Andrzej Cieślak – Wójt Gminy   

 Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy 

 Mirosława Dziadkiewicz – Kierownik OPS w Lesznie 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Lesław Kuczyński – Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, który 

powitał zgromadzonych i stwierdził quorum, gdyż w posiedzeniu brało udział 15 radnych. 

Posiedzenie Komisji Statutowych rozpoczęło się o godzinie 18:40 i odbywało się według 

następującego porządku obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Omówienie materiałów na VI sesję Rady Gminy w dniu 04.02.2015r.   

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Ad.2 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leszno na lata 

2015-2020 

Pan Lesław Kuczyński– Przewodniczący  poprosił, p. skarbnik o mówienie projektu uchwały. 
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Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy  powiedziała, że w dniu dzisiejszym konieczne jest 

wprowadzenie dodatkowych zmian do projektu uchwały, gdyż zostały wprowadzone nowe dane  

zarządzeniem wójta  z dnia 27 stycznia br. Powiedziała, że do WPF-u zostały wprowadzone 

następujące zmiany: dokonano aktualizacji w planie dochodów i wydatków zgodnie ze zmianami 

dokonanymi Zarządzeniem Nr 13/2015 Wójta Gminy Leszno z dnia 27 stycznia 2015 roku oraz   

Uchwałą  Rady Gminy Leszno w sprawie zmian w budżecie gminy. Ponadto dokonano zmian w 

kolumnach 12.5, 12.5.1, 12.6, 12.6.1  oraz w kolumnie  12.7.1 i 14.1.  

W załączniku nr 2 dotyczącym przedsięwzięć dokonano następujących zmian: Zwiększono  limit 

wydatków na 2015 r. o kwotę 5.574,60 zł na realizację projektu pn."Przyspieszenie wzrostu 

konkurencyjności województwa mazowieckiego, przez budowanie społeczeństwa informacyjnego i 

gospodarki opartej na na wiedzy poprzez stworzenie zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu"  na 

podstawie Aneksu nr 6 do Umowy z dnia 23.07.2009 r. w sprawie partnerskiej współpracy. Limit 

wydatków na 2015 r. wynosi 9.668,96 zł, a łączne  nakłady finansowe na ww. projekt wynoszą po 

zmianie  19.821,13 zł. Zwiększono limit wydatków o kwotę 597,92 zł na realizację projektu pn. 

"Rozwój elektronicznej administracji w samorządach województwa mazowieckiego wspomagającej 

niwelowanie dwudzielności potencjału województwa" na podstawie Aneksu nr 5 do Umowy z dnia 

23.07.2009 r. w sprawie partnerskiej współpracy. Limit wydatków na 2015 rok wynosi 18.725,02 

zł, a łączne nakłady finansowe na ww. projekt po zmianie wynoszą 26.007,92 zł. 

Pani Skarbnik powiedziała, że wprowadzono do planu przedsięwzięć zadanie pn. "Modernizacja 

kotłowni w budynku OSP w Gawartowej Woli". Zadanie zostało rozpoczęte w 2014 roku, 

opracowano dokumentację techniczną i kosztorysową, wybudowane zostały nowe ściany działowe 

dla pomieszczenia kotłowni oraz magazynu oleju. W roku 2015 zostaną zamontowane urządzenia 

grzewcze, zbiornik oleju oraz w całym budynku zamontowana zostanie nowa instalacja c.o. 

Ustalono limit wydatków na  2015 r. w wysokości 65.000,00 zł., a nakłady finansowe na ww. 

przedsięwzięcie wynoszą 97.496,60 zł. Wprowadzono limity wydatków  na realizację 

przedsięwzięcia pn. "Budowa gminnego ośrodka opieki, turystyki i wypoczynku w Szymanówku" 

w latach 2015 - 2016,  (w tym 30.000,00 zł w 2015 r., a 116.269,28  zł w 2016 r.) a łączne nakłady 

finansowe na ww. przedsięwzięcie wynoszą 146.269,28 zł. W ramach zadania zostanie 

zaprojektowany obiekt, na którym znajdą się urządzenia siłowni zewnętrznej, mini plac zabaw, 

boisko do gry w piłkę plażową, 2 zadaszone altany z ławkami i stołami, 6 miejsc parkingowych, 2 

stojaki na rowery oraz ujęcie wody pitnej. 

Pan Andrzej Cieślak  - Wójt Gminy powiedział, że konieczność zagospodarowania działki w 

Szymanówku wynika z faktu, że Agencja Nieruchomości Rolnych, od której gmina przejęła tą 

nieruchomość kilka lat temu, wystąpiła w roku ubiegłym z zapytaniem co gmina zrobiła i jak 

zagospodarowała działkę? Jeżeli nie rozpoczniemy zagospodarowywać tego terenu to ANR może 

wystąpić o zwrot nieruchomości. W zawiązku z powyższym musimy wpisać zadanie dotyczące 

zagospodarowania działki w Szymanówku do Wieloletniej Prognozy Finansowej, żeby Wójt mógł 

podpisać z Agencją stosowne porozumienie w tej sprawie. Wójt powiedział, że gdy ruszą nabory z 

LGD to gmina będzie się starać o dofinansowanie na to zadanie. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2015. 

 

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy powiedziała, że zwiększono plan dochodów o kwotę 

128.178,00 zł,  w tym w poszczególnych działach: 

 Dział 756 -  Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem - zwiększono 

plan dochodów o kwotę 50.356,00 zł z wpływów z innych lokalnych opłat pobieranych 
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przez jednostki samorządu terytorialnego na podstawie odrębnych ustaw w tym;  z tytułu 

opłaty planistycznej - 30.881,00 zł  oraz opłaty adiacenckiej - 19.475,00 zł. Dochody te nie 

były ujęte w planie dochodów budżetu na 2015 rok, zostały zrealizowane w styczniu  

bieżącego roku na podstawie decyzji z roku ubiegłego.  

 Dział 852 -  Pomoc społeczna - wprowadzono do planu dochodów kwotę w wysokości 

760,00 zł z tytułu wpływów z różnych dochodów w związku z koniecznością wydania 

decyzji dotyczącej zwrotu nienależnie pobranego  zasiłku stałego w 2014 roku ze względu 

na   zmianę sytuacji dochodowej świadczeniobiorcy. 

 Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - wprowadzono do planu dochodów  

zrealizowane w styczniu bieżącego roku dochody w kwocie  77.062,00 zł z dotacji celowej 

w ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich oraz środków , o 

których mowa  w art. 5 ust. 1 oraz ust. 3 pkt 5 i 6 ustawy lub płatności w ramach budżetu 

środków europejskich na podstawie  Umowy przyznania pomocy  nr 00025-6930-

UM0730038/13  z dnia 08.11.2013 r.  w ramach działania 413 Wdrażanie lokalnych strategii 

rozwoju w zakresie  operacji odpowiadających warunkom przyznania pomocy w ramach 

działania "Odnowa i rozwój wsi" objętego PROW na lata 2007-2013 na realizację zadania  

pn. "Modernizacja budynków świetlicy wiejskiej wraz z zagospodarowaniem i ogrodzeniem 

terenu we wsi Zaborów". Dochody z tego tytułu były planowane w budżecie na 2014 rok, 

wpłynęły na rachunek budżetu gminy w dniu 13.01.2015 r. 

Pani Skarbnik powiedziała, że zwiększono plan wydatków o kwotę 128.178,00 zł, w tym w 

poszczególnych działach i rozdziałach; 

 Dział 010 -Rolnictwo i łowiectwo rozdział 01010 - Infrastruktura wodociągowa i 

sanitacyjna wsi - zwiększono plan wydatków inwestycyjnych na 2015 rok  o kwotę 

72.950,00 zł na zapłatę za  zadanie inwestycyjne pn. "Budowa wodociągu w ulicy 

Marysieńki w Lesznie", które nie zostało zakończone  do końca grudnia  2014 roku. 

 Dział 150 - Przetwórstwo przemysłowe rozdział 75095 - Pozostała działalność - zwiększono 

plan dotacji  o kwotę 5.654,60 zł  dla Województwa Mazowieckiego  na podstawie Aneksu 

nr 6 do Umowy z dnia 23.07.2009 r. w sprawie partnerskiej współpracy przy realizacji 

projektu pn. "Przyspieszenie wzrostu konkurencyjności województwa mazowieckiego, 

przez budowanie społeczeństwa informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy poprzez 

stworzenie zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu" . 

 Dział 630 - Turystyka rozdz. 63003 Zadania w zakresie upowszechniania turystyki - 

przeniesiono planowane zadanie inwestycyjne do realizacji w 2015 roku pn. "Dokumentacja 

projektowa budowy gminnego ośrodka turystyki i wypoczynku w Szymanówku" w kwocie 

30.000,00 zł (załącznik nr 4)   do przedsięwzięć WPF na lata 2015 - 2016 oraz  dokonano 

zmiany  nazwy  zadania na   "Budowa gminnego ośrodka opieki, turystyki i wypoczynku w 

Szymanówku".  

 Dział 700 - Gospodarka mieszkaniowa rozdział 70005 - Gospodarka gruntami i 

nieruchomościami - zwiększono plan wydatków o kwotę 6.888,00 zł   w grupie wydatków 

bieżących na realizację zadań statutowych na zakup usług pozostałych na sporządzenie  

aktów notarialnych w związku z nieodpłatnym przejęciem nieruchomości od Agencji 

Nieruchomości Rolnych  położonych w centrum wsi  Zaborów oraz działek zajętych pod 

drogi gminne. 

 Dział 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa rozdział 75412 -  

Ochotnicze straże pożarne - przeniesiono planowane zadanie inwestycyjne do realizacji w 

2015 roku  pn. "Modernizacja kotłowni w budynku OSP w Gawartowej Woli" w kwocie 

65.000,00 zł  (załącznik nr 4) do przedsięwzięć WPF  na lata 2014 - 2015) w związku z 

kontynuacją  w roku bieżącym zadania, które zostało rozpoczęte w 2014 roku. 

 Dział 750 -  Administracja publiczna - zwiększono plan wydatków o kwotę 42.005,40 zł, w 

tym; rozdz. 75023 Urzędy gmin - zwiększono plan wydatków o kwotę 41.407,48 zł w 

grupie wydatków bieżących na realizację zadań statutowych, tj. na adaptację pomieszczenia 
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w związku z koniecznością zorganizowania  punktu obsługi interesanta i na remont łazienek 

w budynku Urzędu Gminy, rozdz. 75095 Pozostała działalność - zwiększono plan dotacji  o 

kwotę 597,92 zł dla Województwa Mazowieckiego na podstawie Aneksu nr 5 do Umowy z 

dnia 23.07.2009 r. w sprawie partnerskiej współpracy przy realizacji projektu pn. "Rozwój 

elektronicznej administracji w samorządach województwa mazowieckiego wspomagającej 

niwelowanie dwudzielności potencjału województwa". 

 Dział 852 - Pomoc społeczna rozdział 85216 Zasiłki stałe - wprowadzono do planu 

wydatków kwotę w wysokości 760,00 zł w grupie wydatków bieżących na realizację zadań 

statutowych na zwrot nienależnie pobranego świadczenia w związku ze zmianą sytuacji 

dochodowej świadczeniobiorcy.  

Pani Skarbnik poprosiła o zadawanie pytań. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia zabezpieczenia umowy kredytu w postaci weksla               

in blanco 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  ponownie poprosił p. Skarbnik o przybliżenie 

tematu i wyjaśnienie z czego wynika konieczność podjęcia tej uchwały.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik powiedziała, że podjęcie niniejszej uchwały jest niejako 

konsekwencją przyjęcia przez Radę Gminy Uchwały Budżetowej na rok 2015. Wyjaśniła, że 

podjęcie uchwały w sprawie wystawienia weksla in blanco jako zabezpieczenia umowy jest 

konieczne do  uruchomienia kredytu na pokrycie przejściowego deficytu budżetu gminy, który 

może wystąpić w ciągu roku. Możliwość skorzystania ze środków finansowych w ramach kredytu, 

niekiedy pozwala na utrzymanie płynności finansowej gminy. Zapis  § 4 ust.1 Uchwały Budżetowej 

Gminy Leszno na rok 2015 ogranicza możliwość zaciągnięcia takiego kredytu do kwoty 400.000,00 

zł. Jest to swego rodzaju rezerwa, którą gmina może się wesprzeć  w przypadku wystąpienia 

deficytu. Pani Skarbnik zaznaczyła, że w roku ubiegłym sytuacja finansowa gminy była bardzo 

dobra, dochody spływały na bieżąco więc nie było potrzeby korzystania z kredytu w rachunku 

bieżącym. Powiedziała, że pod dokonaniu analizy roku 2014 może stwierdzić, że dochody zostały 

wykonane w 100% natomiast wydatki w 95% więc wykonanie budżetu było na wysokim poziomie.  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Leszno na lata 2014-2020 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  poprosił p. Mirosławę Dziadkiewicz o omówienie 

strategii.  

Pani Mirosława Dziadkiewicz – kierownik OPS w Lesznie powiedziała, że przyjęcie przez Radę 

Gminy przedmiotowej strategii wynika wprost z zapisów z art. 17 ustawy o pomocy społecznej. 

Powiedziała, że strategia ma na celu wypracowanie najbardziej efektywnego i najlepiej 

dostosowanego do potrzeb systemu wsparcia ludności, tak by ludzie mieli dostęp do systemu 

wsparcia społecznego i zasobów społecznych umożliwiających osiągnięcie potencjału koniecznego 

do samodzielnego funkcjonowania. Powiedziała, że projekt Strategii został przygotowany przez 

Ośrodek Pomocy Społecznej przy wykorzystaniu własnych materiałów sprawozdawczych oraz 

materiałów przygotowanych przez jednostki administracji publicznej. Bazą do opracowania 

diagnozy społecznej zawartej w Strategii były również materiały Głównego Urzędu Statystycznego. 

Analiza danych pozwoliła na dokonanie diagnozy stanu obecnego jak również pewnych tendencji 
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obserwowanych na przestrzeni dłuższego okresu czasu. Analiza danych zebranych na przestrzeni 

kilku ostatnich lat (ostatnie 4 lata) pozwoliła na dokonanie prognozy zjawisk społecznych, 

charakterystycznych dla gminy. Następnie szczegółowo omówiła analizę SWOT dotyczącą dla 

głównych problemów społecznych występujących w Gminie Leszno, czyli ubóstwo, bezrobocie, 

,niepełnosprawność, długotrwała choroba, bezradność w sprawach opiekuńczo-wychowawczych 

oraz alkoholizm. 

Powiedziała, że w kwestii walki z bezrobociem duże znaczenie miał program realizowany przez 

kilka lat przez OPS „Można żyć inaczej (..)” podczas którego organizowane były różnego rodzaju 

kursy zawodowe m.in. obsługa kasy fiskalnej, obsługa wózków widłowych, kurs bukieciarstwa, 

kurs małej gastronomii. Na pytanie czy osoby, które brały udział w tych kursach znalazły pracę 

odpowiedziała, że 10 osób pracuje przy czym kilka osób znalazło pracę a pozostali założyli własną 

działalność. Pani Dziadkiewicz zaznaczyła że w kursach tych uczestniczą głównie osoby 

długotrwale bezrobotne, którym bardzo trudno zmienić mentalność i wpłynąć na ich psychikę na 

tyle, żeby znalazły w sobie odwagę i chęć do podjęcia pracy. Powiedziała, że większość kursantów 

to osoby w wieku średnim lub nawet przedemerytalnym. Powiedziała, że łatwiej jest przekonać do 

podjęcia pracy osoby młode, jednak bardzo często te osoby mają bardzo duże wymagania płacowe.  

Powiedziała, że działania podejmowane przez OPS są wspierane przez miejscową Policję, 

działalność Sądu w Grodzisku Mazowieckim, w tym również kuratorów zawodowych i 

społecznych, przedstawicieli służby zdrowia i oświaty z terenu naszej gminy.  

Pani Ewa Latoszek – Radna zapytała czy było organizowane szkolenie na opiekuna osób starszych i 

obłożnie chorych, gdyż jest duże zapotrzebowanie na tego typu specjalistów?  

Pani Mirosława Dziadkiewicz – kierownik OPS w Lesznie powiedziała, że odbył się taki kurs 

jednak spośród 8 przeszkolonych osób tylko 1 pani pracuje w zawodzie. zaznaczyła, że jest to 

bardzo trudny zawód i wiele osób nie radzi sobie nie tylko fizycznie ale i psychicznie z 

obciążeniem. Na pytanie o ilość rodzin zastępczych na terenie naszej gminy powiedziała, że jest 8 

rodzin zastępczych spokrewnionych i 2 rodziny niespokrewnione. Zaznaczyła, że 17 rodzin na 

naszym terenie jest objętych opieką asystenta rodziny, co często pozwala na to, żeby dzieci 

wychowywały się jednak w domu rodzinnym. Powiedziała, że podejmowane działania mają na celu 

dobro dziecka, więc wszyscy starają się, żeby dzieci pozostawały jednak w rodzinie. 

Poinformowała, że nad rodziną dysfunkcyjną czuwa często wiele osób np.: pracownik socjalny, 

asystent rodziny, kurator sądowy lub społeczny, policja.  

Następnie omówiła cele strategiczne jakie zostały zapisane w strategii. Zaznaczyła, że bardzo 

ważne jest, żeby ludzie nie bali się mówić o problemach innych, gdyż często od ich reakcji zależy 

los np. dziecka bitego przez rodziców. Nasze społeczeństwo uważa, że nie należy się wtrącać w 

życie sąsiadów, jednak brak reakcji może skończyć się tragedią w rodzinie, dlatego tak ważne jest, 

żeby reagować i nie bać się  zgłaszać sytuacji, która nas niepokoi.  

Pan Jarosław Wróblewski – radny powiedział, że osoby korzystające ze świadczeń pomocy 

społecznej bardzo często przyjmują postawę roszczeniową uważając, że im się wszystko należy. 

Wyraził obawę, że dzieci patrząc na zachowanie rodziców wyrosną na ludzi z taką samą 

mentalnością.  

Pani Mirosława Dziadkiewicz – kierownik OPS w Lesznie powiedziała, że rząd szykuje duże 

zmiany w polityce pomocy społecznej, której już całkiem niedługo mogą zacząć obowiązywać. 

Chodzi tu o zmianę nastawienia ludzi i likwidację postawy roszczeniowej. W tym celu planowane 

jest wprowadzenie działań mobilizujących ludzi do zmian, np. żeby móc korzystać ze świadczeń 

pomocy społecznej osoba uzależniona od alkoholu będzie zobligowana do podjęcia terapii. 
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Na pytanie o zasiłki stałe z pomocy społecznej powiedziała, że są przyznawane w kwocie 542 zł 

przy czym wnioskodawca musi mieć orzeczenie o niepełnosprawności.   

Więcej pytań nie zgłoszono więc Przewodniczący podziękował p. Dziadkiewicz za przybycie.  

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Leszno 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów z zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Pan Lesław Kuczyński– Przewodniczący  poprosił Wójta o wyjaśnienie z czego wynika konieczność 

wprowadzenia zmian do regulaminu?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że z końcem roku 2014 minął termin 

obowiązywania dotychczasowej umowy na odbiór odpadów komunalnych z terenu naszej gminy. 

W listopadzie ubiegłego roku został rozstrzygnięty przetarg, który jednak został unieważniony, 

gdyż kwoty zaproponowane w przetargu były zdecydowanie za wysokie. W przetargu wzięły udział 

4 firmy : SITA, Byś, MZO Pruszków oraz MPK Ostrołęka. Powiedział, że zapewne i tak musimy 

się liczyć ze wzrostem stawki za odbiór odpadów komunalnych jednak wprowadzenie 

zaproponowanych zmian do regulaminu oraz ogłoszenie przetargu na okres 2 lat (a nie 4 jak to 

zostało zapisane w unieważnionym przetargu) może mieć znaczący wpływ na kształtowanie się 

opłat pobieranych od mieszkańców. Powiedział, że zaproponowane zostały zmiany w zakresie 

odbioru odpadów biodegradowalnych, gdyż z informacji otrzymanych od firmy SITA wynika, że 

największe koszty ponoszą za utylizację odpadów zielonych, co jest wynikową wzrostu cen za tę 

usługę z 80 zł/ tonę w roku 2013 do 200 zł / tonę w roku 2014. Wójt odczytał jakie kwoty 

zaproponowały poszczególne firmy w przetargu, który został unieważniony.  

Dyskutowano o tym, że nie wszyscy mieszkańcy oddają odpady „zielone” a wszyscy w 

ujednoliconej składce ponoszą koszt ich odbioru. Wójt powiedział, że po rozstrzygnięciu kolejnego 

przetargu konieczne będzie rozpatrzenie, czy nie zróżnicować opłat w taki sposób, żeby osoby 

oddające odpady biodegradowane płaciły więcej.  

Dyskutowano na temat funkcjonowania Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (tzw. 

PSZOK-u). Okazało się, że mieszkańcy co tydzień przywożą takie ilości różnego rodzaju odpadów, 

że to przerosło wszelkie wyobrażenia. Powiedział, że pracownik został zobligowania do większej 

kontroli, kto i w jakiej ilości przywozi odpady.  

Wójt powiedział, że od czasu wprowadzenia nowego systemu odbioru odpadów znacznie spadła 

ilość dzikich wysypisk śmieci, co niestety nie oznacza, że to karygodne zjawisko całkowicie 

przestało występować.  

Na pytanie o zalęgłości w płatnościach od mieszkańców za odbiór odpadów powiedział, że na 

chwilę obecną zaległości wynoszą ok. 110 tys. zł. Zaznaczył, że w przypadku „opłaty śmieciowej” 

organem windykacyjnym jest Wójt dzięki czemu udało się już ściągnąć część zaległości.  

Dyskutowano o możliwościach wyegzekwowania od właścicieli posesji utrzymywania porządku. 

Wójt powiedział, że regulamin obliguje mieszkańców do utrzymywania porządku na posesji jednak 

wyegzekwowanie tego zapisu jest bardzo trudne.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Gminy Leszno do 

Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Kampinos” 
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Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący  odczytał uzasadnienie do uchwały i poprosił, żeby 

zgłaszały się osoby, które chciałyby zostać przedstawicielami Rady Gminy Leszno w Związku 

„Kampinos”. Powiedział, że on jest był przedstawicielem gminy w tym związku w poprzednich 

kadencjach i może w dalszym ciągu pełnić tą funkcję. Powiedział, że planowana jest zmiana formy 

ze związku na stowarzyszenie i żeby to przeprowadzić muszą być wyznaczeni przedstawiciele.  

Jako drugi przedstawiciel został zgłoszony radny Krzysztof Lipiński, który wyraził zgodę na 

pełnienie tej funkcji.  

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Leszno na rok 2015 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący poprosił Pana Jarosława Wróblewskiego – 

Przewodniczącego Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych o skrótowe 

omówienie programu.  

Pan Jarosław Wróblewski powiedział, że program jest bardzo obszerny jednak zawiera same istotne 

informacje. Stwierdził, że zamiast omawiać cały program, z którym radni z pewnością już się 

zapoznali, to on chętnie odpowie na wszystkie pytania radnych.  

Pani Ewa Latoszek – radna zapytała ile dzieci uczęszcza do Świetlicy „Promyk”? 

Pan Jarosław Wróblewski powiedział, że do świetlicy uczęszcza 45 dzieci w tym 21 dzieci z 

Leszna, 8 z Zaborowa,  z Łubca 6, z Gawartowej Woli 5, z ul. Błońskiej 69 – 2, z Wilkowej Wsi 3. 

Dzieci spoza Leszna dowożone są dwa razy w tygodniu (poniedziałki i środy). Powiedział, że 

koszty dowozu dzieci są znaczne w związku z czym trudno byłoby zwiększyć ilość dni dowozu.  

Powiedział w jakie dni przyjmują terapeuci: ds. uzależnień, ds. przemocy domowej oraz psycholog. 

Powiedział, że na chwilę obecną GKRPA liczy trzech członków. Komisja pełni dyżury w czwartki 

w godzinach 16:15 do 17:15 i w tych godzinach przyjmowani są interesanci, a członkowie komisji 

zazwyczaj zaczynają pracę wcześniej i kończą później. Zaznaczył, że poza posiedzeniami, 

członkowie komisji uczestniczą w grupach roboczych i spotkaniach zespołu interdyscyplinarnego 

oraz występują w sądzie reprezentując komisję.  

Przyjęcie protokołów z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno w dniach: 28 listopada 2014r. 

(Sesja Nr I/2014), 8 grudnia 2014r. (Sesja Nr II/2014), 10 grudnia 2014r. (Sesja Nr III/2014), 

17 grudnia 2014r. (Sesja Nr IV/2014), 22 grudnia 2014r. (Sesja Nr V/2014) 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi do protokołów?  

Pani Stanisława Kucharska – radna powiedziała, że w protokole nr I/2014 w punkcie dotyczącym 

wyboru Pani Agnieszki Walczak na wiceprzewodniczacą komisji rewizyjnej nie zgadza się liczba 

głosów oddanych (14)  z ilością radnych obecnych na sesji (15). Powiedziała, że przeanalizowała 

sposób głosowania i okazało się, że p. Agnieszka Walczak wcale nie podniosła ręki, a chciała 

wstrzymać się od głosu. W zawiązku z powyższym poprosiła o zmianę zapisu dotyczącego 

głosowania.  

Ad.3 

Sprawy różne 

W sprawach rożnych poruszono następujące tematy:  

1. Wniosek firmy Bio Planet o zakup działki położonej w Lesznie – temat odłożono ze 

względu na brak odpowiedniej mapy do wniosku.  

2. Wniosek OSP Czarnów o rozbudowę strażnicy  - ustalono, że jeżeli znajdą się wolne środki 

w ciągu roku zostanie on ponownie rozpatrzony i być może inwestycja zostanie rozpoczęta. 
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Dyskutowano o wielkości kosztów do poniesienia  - kosztorys inwestorski opiewa na ok. 1 

mln. zł 

3. Przeanalizowano pismo dotyczące profilaktyki raka szyjki macicy. Radna Ewa Latoszek 

wyjaśniła, że chodzi o wprowadzenie dofinansowania do szczepień przeciw HPV dla 

dziewcząt. Zdecydowano, że tematem zajmie się Komisja Oświaty. 

4. Przewodniczący odczytał rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego dotyczące 

nowego Statutu gminy Leszno. Ustalono, że radni otrzymają nowy statut z zaznaczeniem 

treści uchylonych przez Wojewodę.  

5. Wniosek Komendanta Powiatowego Policji dotyczący dofinansowania zakupu jednego 

radiowozu oznakowanego dla Policji. Ustalono, że zostanie przygotowana odpowiedź, iż do 

końca kwietnia br. rada zdecyduje czy dofinansuje zakup samochodu, czy też nie.  

6. Pismo mieszkańców wsi Zaborów i Wyględy dotyczące sprzedaży alkoholu osobom 

nieletnim. Pan Jarosław Wróblewski poinformował, że Komisja Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych wezwała właścicieli sklepów wskazanych w piśmie na rozmowy 

dyscyplinujące. Dyskutowano o problemie sprzedaży alkoholu dzieciom, osobom 

nietrzeźwym oraz o procedurze cofnięcia licencji na sprzedaż alkoholu.  

7. Radny Krzysztof Lipiński zgłosił problem złego stanu drogi powiatowej w Gawartowej 

Woli oraz drogi gminnej do Cholew. Wójt powiedział, że w sprawie remontu drogi 

powiatowej należy zebrać podpisy mieszkańców i wystąpić do powiatu.  

8. Rozmawiano o naprawach dróg gruntowych na terenie gminy.  

9. Radny Marek Bocheński poprosił, żeby gmina pomogła mieszkańcom w wystąpieniu do 

zakładu energetycznego o przesunięcie słupa znajdujacego się na chodniku przy drodze nr 

580, a który bardzo utrudnia przemieszczanie się chodnikiem przez osoby niepełnosprawne i 

matki z dziećmi w wózkach.  

 

Ad.4 

Zamknięcie posiedzenia 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący   zamknął posiedzenie o godzinie 20:10 

 

                    

                                                                            Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty 

                                                                                             

                                                                                     /-/     Lesław Kuczyński 

 

 

 
Protokół sporządziła 

Iwona Studnicka 

 


